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ZAPISNIK 

SA ČETVRTE SJEDNICE SKUPŠTINE GRADA 

NOVOG PAZARA, ODRŽANE 25. OKTOBRA 2021. GODINE 

 

Sjednica je počela u 10,00 časova u Sali Kulturnog centra (bioskopu) u ulici Stefana 

Nemanje br. 2 u Novom Pazaru. 

Zapisnik sačinila Meliha Ozgenli, šef Odsjeka za Skupštinske poslove u Odeljenju za 

Skupštinske poslove, poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

Četvrtoj sjednici Skupštine grada Novog Pazara prisustvuju odbornici: Ramiz Župić, 

Senada Leković, Meho Mahmutović, Alma Elfić, Muamer Bačevac, Anela Šemsović, Edina 

Rašljanin, Banina Muderizović, Vahidin Melajac, Salmina Curić, Midhat Hudović, Sanja 

Nićiforović, Elvir Eminbegović, Binela Nikšić, Kasim Zoranić, Mirzeta Ljajić, Mirzet Bektović, 

Senada Mavrić, Irfan Međedović, Emira Kolašinac, Albin Šabotić, Nikola Jolović, Milena 

Jakovljević, Jovan Jovanović, Simona Veselinović, Silma Tutić, Bane Milosavljević, Edin 

Numanović, Edin Đerlek, Edin Zećirović, Jasmina Nikšić, Amela Lukač-Zoranić, Jonuz 

Džanković, Admir Muratović, Ferid Bulić, Sadika Džanković, Misala Pramenković, Sead 

Redžović, Rešad Ugljanin, Hanadi Hajdinović, Saima Brunčević, Maida Baltić, Emir Ašćerić i 

Dinheta Pulić. 

Opravdano su odsutni odbornici: Amedin Škrijelj, Nafilj Sejdović i Džemail Sinanović.  

Sjednici prisustvuju Sekretar skupštine grada Novog Pazara Ahmedin Binjoš i zamjenik 

sekretara Dimitrije Veselinović. 

Predsjednica Skupštine grada Anela Šemsović, otvorila je četvrtu sjednicu Skupštine 

grada Novog Pazara i konstatovala da sjednici Skupštine grada, na osnovu izvještaja sekretara 

Skupštine, prisustvuje 40 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

 Predsjednica Skupštine grada je istakla da je odbornicima u materijalu za sjednicu 

dostavljen i zapisnik sa treće sjednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 6. avgusta 2021. 

godine. 

Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da, shodno članu 105. Poslovnika o radu 

Skupštine, nije pristigla nijedna primjedba na zapisnik sa treće sjednice Skupštine grada Novog 

Pazara.  

 



Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje zapisnik sa treće sjednice Skupštine 

grada Novog Pazara, održane 6. avgusta 2021. godine.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila zapisnik sa treće sjednice Skupštine grada Novog Pazara, održane  6. avgusta 

2021. godine. 

U nastavku sjednice prešlo se na usvajanje dnevnog reda.  

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog za dopunu dnevnog reda 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara, i to:  

1. Prijedlog Odluke o davanju na korišćenje poslovnih prostorija Republičkom Zavodu za 

statistiku. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, članu Gradskog vijeća 

grada Novog Pazara, Mirsadu Jusufoviću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, prijedlog Odluke o davanju na korišćenje poslovnih prostorija Republičkom 

Zavodu za statistiku. 

Skupština grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o davanju na 

korišćenje poslovnih prostorija Republičkom Zavodu za statistiku. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog za dopunu dnevnog reda 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara, i to:  

2. Prijedlog Odluke o prijenosu prava korišćenja dijela objekta Sportske dvorane – male 

sale, sa pratećim prostorijama Grada Novog Pazara OŠ „Vuk Karadžić“. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, članu Gradskog vijeća 

grada Novog Pazara, Mirsadu Jusufoviću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, prijedlog Odluke o prijenosu prava korišćenja dijela objekta Sportske dvorane – 

male sale, sa pratećim prostorijama Grada Novog Pazara OŠ „Vuk Karadžić“. 

Skupština grada je većinom glasova (33 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o prijenosu 

prava korišćenja dijela objekta Sportske dvorane – male sale, sa pratećim prostorijama Grada 

Novog Pazara OŠ „Vuk Karadžić“.  

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

3. Prijedlog Odluke o uspostavljanju direktnog javnog prijenosa sjednica Skupštine 

grada. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku 

predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 



 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog o uspostavljanju direktnog javnog 

prijenosa sjednica Skupštine grada. 

Skupština grada (7 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog o uspostavljanju direktnog 

javnog prenosa sjednica Skupštine grada. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

4. Prijedlog Odluke o dodatnoj zaštiti porodilja na teritoriji grada Novog Pazara.  

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Saimi Brunčević. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog o uspostavljanju direktnog javnog 

prenosa sjednica Skupštine grada. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o dodatnoj zaštiti 

porodilja na teritoriji grada Novog Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

5. Prijedlog Odluke o objavljivanju i dostavljanju službenih informacija o iznosu 

sredstava koja se izdvajaju za zarade i obavezno socijalno osiguranje zaposlenih. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Dinheti Pulić. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o objavljivanju i dostavljanju 

službenih informacija o iznosu sredstava koja se izdvajaju za zarade i obavezno socijalno 

osiguranje zaposlenih. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o objavljivanju i 

dostavljanju službenih informacija o iznosu sredstava koja se izdvajaju za zarade i obavezno 

socijalno osiguranje zaposlenih. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

6. Prijedlog Odluke o pokretanju inicijative za izmeštanje lokacije kasarne „Rifat 

Burdžović Tršo“ u Novom Pazaru. 

 



Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku predsjenika  

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog odluke o pokretanju inicijative za 

izmještanje lokacije kasarne „Rifat Burdžović Tršo“ u Novom Pazaru. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o pokretanju 

inicijative za izmještanje lokacije kasarne „Rifat Burdžović Tršo“ u Novom Pazaru.  

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

7. Prijedlog Odluke o dostavljanju izvještaja o sprovođenju odluka Skupštine grada 

Novog Pazara.  

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Hanadi Hajdinović. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o dostavljanju izvještaja o 

sprovođenju odluka Skupštine grada Novog Pazara.  

 Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o dostavljanju 

izvještaja o sprovođenju odluka Skupštine grada Novog Pazara.  

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

8. Prijedlog Odluke o izradi studije - smjernice za implementiranje biciklističke 

infrastukture u Novom Pazaru.  

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o izradi studije - smjernice za 

implementiranje biciklističke infrastukture u Novom Pazaru. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o izradi studije - 

smjernice za implementiranje biciklističke infrastukture u Novom Pazaru. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

9. Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Plana održive urbane mobilnosti grada Novog 

Pazara od 2022. do  2028. godine. 

 



Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku 

predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o pristupanju izradi Plana održive 

urbane mobilnosti grada Novog Pazara od 2022. do  2028. godine. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog odluke o pristupanju izradi 

Plana održive urbane mobilnosti grada Novog Pazara od 2022. do  2028. godine. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

10. Prijedlog Odluke o osnivanju Komisije za utvrđivanje prijedloga reorganizacije 

mjesnih zajednica. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Saimi Brunčević. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o osnivanju Komisije za 

utvrđivanje predloga reorganizacije mesnih zajednica. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o osnivanju Komisije 

za utvrđivanje predloga reorganizacije mesnih zajednica. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

11. Prijedlog Odluke o prihvatanju peticije građana Novog Pazara za realizaciju projekta 

„Stomatološka ordinacija za osobe sa invaliditetom“ 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Hanadi Hajdnović. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o prihvatanju peticije građana 

Novog Pazara za realizaciju projekta „Stomatološka ordinacija za osobe sa invaliditetom“. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o prihvatanju peticije 

građana Novog Pazara za realizaciju projekta „Stomatološka ordinacija za osobe sa 

invaliditetom“. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

 



12. Prijedlog Odluke o usaglašavanju nacionalne strukture zaposlenih u republičkim 

organima, službama i institucijama na teritoriji Grada Novog Pazara. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Dinheti Pulić. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o usaglašavanju nacionalne 

strukture zaposlenih u republičkim organima, službama i institucijama na teritoriji Grada Novog 

Pazara. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o usaglašavanju 

nacionalne strukture zaposlenih u republičkim organima, službama i institucijama na teritoriji 

Grada Novog Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to:  

13. Prijedlog Odluke o proveri validnosti diploma o stečenoj stručnoj spremi zaposlenih u 

Gradskim upravama i javnim preduzećima i ustanovama. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Maidi Baltić. 

Predsjedavajuća Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog Odluke o provjeri validnosti diploma o 

stečenoj stručnoj spremi zaposlenih u Gradskim upravama i javnim preduzećima i ustanovama. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o provjeri validnosti 

diploma o stečenoj stručnoj spremi zaposlenih u Gradskim upravama i javnim preduzećima i 

ustanovama. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog odbornice odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Amele Lukač-Zoranić, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

14. Prijedlog Odluku o razrešenju članova Nadzornog odbora JKP „Parking servis“ Novi 

Pazar. 

Predsjedavajuća je dala riječ predlagaču, odbornici odborničke grupe „Akademik 

Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Ameli Lukač-Zoranić.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog odbornice odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Amele Lukač-Zoranić, prijedlog 

Odluke o razrešenju članova Nadzornog odbora JKP „Parking servis“ Novi Pazar. 

Skupština grada (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluku o razrešenju članova 

Nadzornog odbora JKP „Parking servis“ Novi Pazar. 



Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog odbornice odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Amele Lukač-Zoranić, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

15. Prijedlog Odluke o razrešenju direktora JKP „Parking servis“ Novi Pazar. 

Predsjedavajuća je dala riječ predlagaču, odbornici odborničke grupe „Akademik 

Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Ameli Lukač-Zoranić.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog odbornice odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Amele Lukač-Zoranić, prijedlog 

Odluke o razrešenju direktora JKP „Parking servis“ Novi Pazar. 

Skupština grada (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o razrešenju direktora 

JKP „Parking servis“ Novi Pazar. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog odbornice odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jasmine Nikšić za dopunu 

predloženog dnevnog reda, i to: 

16. Prijedlog Odluke o zaštiti imovine i interesa građana Novog Pazara. 

Predsjedavajuća  je dala riječ predlagaču, odbornici odborničke grupe „Akademik 

Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jasmini Nikšić.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog odbornice odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jasmine Nikšić, prijedlog Odluke o 

zaštiti imovine i interesa građana Novog Pazara. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o zaštiti imovine i 

interesa građana Novog Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog zamjenika predsjednika 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Edina 

Numanovića, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

17. Prijedlog Odluke o izradi „Plana kvaliteta vazduha u aglomeraciji Novi Pazar“. 

Predsjedavajuća je dala riječ predlagaču, zamjeniku predsjednika odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Edinu Numanoviću.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog zamjenika predsjednika 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Edina 

Numanovića, prijedlog odluke o izradi „Plana kvaliteta vazduha u aglomeraciji Novi Pazar“. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o izradi „Plana 

kvaliteta vazduha u aglomeraciji Novi Pazar“. 



Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog odbornika odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jonuza Džankovića za dopunu 

predloženog dnevnog reda, i to: 

18. Istupanje Rukometnog kluba Novi Pazar iz Prve lige. 

Predsjedavajuća je dala reč predlagaču, odborniku odborničke grupe „Akademik Muamer 

Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jonuzu Džankoviću.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog odbornika odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jonuza Džankovića, istupanje 

Rukometnog kluba Novi Pazar iz Prve lige. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, istupanje Rukometnog kluba Novi Pazar 

iz Prve lige. 

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, reklamirao je povredu člana 105, 106. i 109. Poslovnika o radu 

Skupštine grada. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog odbornika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Admira Muratovića za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

19. Stanje bezbednosti u gradu Novom Pazaru. 

Predsjedavajuća  je dala riječ predlagaču, odborniku odborničke grupe „Akademik 

Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Admiru Muratoviću. 

Predsjednica Skupštine grada je odborniku Admiru Maratoviću izrekla mjeru upozorenja, 

u skladu sa Poslovnikom Skupštine grada Novog Pazara.  

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, reklamirao je povredu člana 116. Poslovnika o radu Skupštine 

grada. 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Elvir 

Eminbegović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine grada.  

Odbornik Ramiz Župić je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine 

grada. 

U nastavku sjednice predsjednica Skupštine grada, na osnovu člana 130. stav 1. tačka 3. 

izrekla je drugu mjeru upozorenja odborniku Admiru Muratoviću. 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 118. Poslovnika o radu.   

Odbonik Mirzet Bektović je  reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu. 

 



Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog odbornika odborničke grupe 

„Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Admira Muratovića, stanje 

bezbednosti u gradu Novom Pazaru. 

Skupština grada (11 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, stanje bezbednosti u gradu Novom 

Pazaru. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog koordinatorke ŽOM-e, 

Dinhete Pulić, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

20. Prijedlog Odluke o uslovima za dobijanje jednokratne novčane pomoći ženama 

žrtvama nasilja u porodici. 

Predsjedavajuća je dala riječ predlagaču, koordinatorki ŽOM-e, Dinheti Pulić. 

 Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog koordinatorke ŽOM-e, 

Dinhete Pulić, prijedlog Odluke o uslovima za dobijanje jednokratne novčane pomoći ženama 

žrtvama nasilja u porodici. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o uslovima za 

dobijanje jednokratne novčane pomoći ženama žrtvama nasilja u porodici. 

 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić, reklamirao je 

povredu Poslovnika o radu. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednice odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, za izmjenu predloženog dnevnog 

reda, i to:  

- Prijedlog da se tačke 1. i 2. objedine u raspravi, a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 3, 4, 5. i 6. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 11, 12, 13, 14, 15, 16,  17,  18,  19,  20,  21, 22. i 23. objedine u  

raspravi a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 25. i 26. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 27, 28, 29, 30. i 31. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednice odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković za izmjenu predloženog dnevnog 

reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala „za“, 11 „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo ) usvojila prijedlog za izmenu predloženog dnevnog reda i to: 

 



- Prijedlog da se tačke 1. i 2. objedine u raspravi, a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 3, 4, 5. i 6. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 11, 12, 13, 14, 15, 16,  17,  18,  19,  20,  21, 22. i 23. objedine u 

raspravi a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 25. i 26. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

- Prijedlog da se tačke 27, 28, 29, 30. i 31. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je stavila na glasanje dnevni red u cjelini, sa 

usvojenim izmjenama i dopunama.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala „za“,  11 „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo) usvojila dnevni red u celini. 

 

DNEVNI  RED: 

 

1. Prijedlog Odluke o prvoj izmjeni Odluke o budžetu grada Novog Pazara, za 2021. 

godinu; 

2. Prijedlog izmjene i dopune Kadrovskog plana Gradske uprave za izvorne i povjerene 

poslove grada Novog Pazara i Kadrovskog plana Službe za budžetsku inspekciju; 

3. Prijedlog Odluke o uniformi, oznakama na uniformi i načinu nošenja uniforme 

komunalnih milicionara grada Novog Pazara; 

4. Prijedlog Odluke o boji i načinu označavanja vozila i plovila i opremi komunalne milicije 

grada Novog Pazara; 

5. Prijedlog Odluke o oblicima i načinu ostvarivanja saradnje Odjeljenja komunalne milicije 

i Odjeljenja za inspekcijske poslove Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada 

Novog Pazara; 

6. Prijedlog Odluke o oblicima i načinu ostvarivanja saradnje Odjeljenja komunalne milicije 

Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara i ovlašćenih 

organizacija i vršioca komunalne delatnosti grada Novog Pazara; 

7. Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje-bratimljenju između grada Novog Pazara - 

Republika Srbija i opštine Karataj - Republika Turska; 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju cenovnika usluge 

snabdevanja toplotnom energijom JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar; 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o povećanju cijena prevoza putnika u 

gradsko-prigradskom saobraćaju HK „Sandžaktrans-putnički saobraćaj“ DOO Novi 

Pazar; 

10. Prijedlog Odluke o razmjeni nepokretnosti između grada Novog Pazara i Ziljkić 

Muhameda; 

11. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Kulturnog centra Novi Pazar, za 2020. 

godinu; 



12. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Centra za socijalni rad Novi Pazar, za 

2020. godinu; 

13. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Narodne biblioteke „Dositej Obradović“ 

Novi Pazar, za 2020. godinu; 

14. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Regionalnog pozorišta Novi Pazar, za 

2020. godinu;  

15. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Regionalnog centra za profesionalni 

razvoj zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, za 2020. godinu; 

16. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Centra za djecu i omladinu „Duga“ Novi 

Pazar, za 2020. godinu; 

17. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Historijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar, za 

2020. godinu; 

18. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Muzeja „Ras“ Novi Pazar, za 2020. 

godinu;  

19. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Turističke organizacije Novi Pazar, za 

2020. godinu; 

20. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Regionalne turističke organizacije 

Sandžaka Novi Pazar, za 2020. godinu; 

21. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Ustanove za sport Novi Pazar, za 2020. 

godinu; 

22. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu JU Kancelarija za mlade Novi Pazar, za 

2020. godinu; 

23. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Doma zdravlja Novi Pazar, za 2020. 

godinu; 

24. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, Gradimira 

Nedeljkovića; 

25. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za raspisivanje i sprovođenje konkursa za izbor 

direktora Regionalnog pozorišta Novi Pazar; 

26. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za raspisivanje i sprovođenje konkursa za izbor 

direktora Historijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar; 

27. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ „Bratstvo“, iz 

reda predstavnika roditelja; 

28. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ „Rastko 

Nemanjić“, Novi Pazar, iz reda predstavnika roditelja; 

29. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ „Dositej 

Obradović“, iz reda predstavnika roditelja; 

30. Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ „Rifat Burdžović 

Tršo“, iz reda predstavnika roditelja; 



31. Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora ŠOMO „Stevan 

Mokranjac“, iz reda predstavnika roditelja; 

32. Prijedlog Rešenja o otuđenju Filimonović Miroslavu iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 

192/273 na kat. parceli br. 11320/1 KO Novi Pazar; 

33. Prijedlog Odluke o davanju na korišćenje poslovnih prostorija Republičkom Zavodu za 

statistiku; 

34. Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja dela objekta Sportske dvorane – male sale, 

pratećim prostorijama Novog Pazara OŠ “Vuk Karadžić” Novi Pazar; 

35. Odbornička pitanja. 

 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je predložila pauzu u trajanju od 30 minuta.  

 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu u 13:00 časova, nakon čega je pozvala 

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje.  

Zamjenik predsjednika Skupštine je preuzeo presedavanje sjednicom i konstatovao, na 

osnovu izvještaja sekretara Skupštine, da nastavku sjednice prisustvuje 37 odbornika i da postoji 

kvorum za rad i odlučivanje. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 1. i 2. 

odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu 

po objedinjenim tačkama dnevnog reda i dala riječ izvjestiocima, Džemilu Divanefendiću, 

načelniku Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara i Senadu Melajcu, 

šefu Odsjeka za budžet u Odjeljenju za finansije Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove 

grada Novog Pazara. 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić, se javio za 

riječ i obavijestio odbornike da će odbornici odborničke grupe „SDA Sandžaka“ napustiti 

sjednicu Skupštine grada Novog Pazara. 

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda su uzeli Gradonačelnik grada 

Novog Pazara, Nihat Biševac, Fevzija Murić, član Gradskog vijeća grada Novog Pazara,  

predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin 

Zećirović, predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senada 

Leković, kao i odbornici Vahidin Melajac, Ferid Bulić, Banina Muderizović, Jasmina Nikšić, 

Admir Muratović, Sead Redžović, Misala Pramenković i Sadika Džanković. 

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, reklamirao je povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine 

grada. 

Zamjenik Presednika Skupštine grada Novog Pazara je predložio pauzu u trajanju od 45 

minuta.  

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu u 15:44 časova, nakon čega je pozvala 

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje.  



 

Predsjednica Skupštine je preuzela presedavanje sjednicom i konstatovala, na osnovu 

izvještaja sekretara Skupštine, da nastavku sjednice prisustvuju 24 odbornika i da postoji kvorum 

za rad i odlučivanje. 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine je zaključila raspravu i stavila 

objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

 

Prva  tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o prvoj izmjeni Odluke o budžetu grada 

Novog Pazara, za 2021. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornik su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o prvoj izmjeni Odluke o budžetu grada Novog Pazara, za 

2021. godinu. 

Druga tačka dnevnog reda: Prijedlog izmjene i dopune Kadrovskog plana Gradske 

uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara i Kadrovskog plana Službe za 

budžetsku inspekciju. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog izmjene i dopune Kadrovskog plana Gradske uprave za izvorne i 

povjerene poslove grada Novog Pazara i Kadrovskog plana Službe za budžetsku inspekciju. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 3, 4, 5. i 6. 

odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu 

po objedinjenim tačkama dnevnog reda i dala riječ izvjestiocima, Džemilu Divanefendiću, 

načelniku Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara. 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine je zaključila raspravu i stavila 

objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

Treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o uniformi, oznakama na uniformi i 

načinu nošenja uniforme komunalnih milicionara grada Novog Pazara. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornik su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o uniformi, oznakama na uniformi i načinu nošenja uniforme 

komunalnih milicionara grada Novog Pazara. 

Četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o boji i načinu označavanja vozila i 

plovila i opremi komunalne milicije grada Novog Pazara. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o boji i načinu označavanja vozila i plovila i opremi 

komunalne milicije grada Novog Pazara. 

Peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o oblicima i načinu ostvarivanja saradnje 

Odjeljenja komunalne milicije i Odjeljenja za inspekcijske poslove Gradske uprave za izvorne i 

poverene poslove grada Novog Pazara. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o oblicima i načinu ostvarivanja saradnje Odjeljenja 



komunalne milicije i Odjeljenja za inspekcijske poslove Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara. 

Šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o oblicima i načinu ostvarivanja saradnje 

Odjeljenja komunalne milicije Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog 

Pazara i ovlašćenih organizacija i vršioca komunalne delatnosti grada Novog Pazara. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o oblicima i načinu ostvarivanja saradnje Odjeljenja 

komunalne milicije Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara i 

ovlašćenih organizacija i vršioca komunalne delatnosti grada Novog Pazara. 

Sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o 

usvajanju cenovnika usluge snabdevanja toplotnom energijom JKP „Gradska toplana“ Novi 

Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica je otvorila raspravu po 7. tački dnevnog reda.  

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje 7. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju cenovnika 

usluge snabdevanja toplotnom energijom JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar. 

Osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o 

povećanju cijena prevoza putnika u gradsko-prigradskom saobraćaju HK „Sandžaktrans-putnički 

saobraćaj“ DOO Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica je otvorila raspravu po 8. tački dnevnog reda.  

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje 8. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o povećanju cijena prevoza 

putnika u gradsko-prigradskom saobraćaju HK „Sandžaktrans-putnički saobraćaj“ DOO Novi 

Pazar. 

Deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o 

povećanju cijena prevoza putnika u gradsko-prigradskom saobraćaju HK „Sandžaktrans-putnički 

saobraćaj“ DOO Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica je otvorila raspravu po 9. tački dnevnog reda.  

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje 9. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog  Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o povećanju cijena prevoza 



putnika u gradsko-prigradskom saobraćaju HK „Sandžaktrans-putnički saobraćaj“ DOO Novi 

Pazar. 

Deseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o razmeni nepokretnosti između grada 

Novog Pazara i Ziljkić Muhameda. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine je otvorila raspravu po 10. tački dnevnog 

reda i dala reč Pembi Džanković, članici Gradskog vijeća Grada Novog Pazara.  

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje desetu tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o razmeni nepokretnosti između grada Novog Pazara i 

Ziljkić Muhameda. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 11, 12, 13, 14, 

15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22. i 23. odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća 

je otvorila raspravu i pozvala izvjestioce. 

  Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda su uzeli, Adnan Dizdarević, 

direktor Centra za socijalni rad Novi Pazar, Seadetin Mujezinović, direktor Regionalnog 

pozorišta Novi Pazar, Zoran Popović, direktor Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar, Hajrudin 

Hajrović, direktor Regionalnog centra za profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju, Ljiljana 

Lešević, izvestilac Turističke organizacije Novi Pazar, Haris Gegić, direktor Regionalne 

turističke organizacije Sandžaka, Emir Mehmedović, direktor „Ustanove za sport“ Novi Pazar, 

Džemaludin Paučinac, direktor Kancelarije za mlade Novi Pazar i Ervin Ćorović, direktor Doma 

zdravlja Novi Pazar, zamenik predsednika odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Numanović i odbornici Edin Đerlek, Amela Lukač Zoranić, 

Misala Pramenković, Jonuz Džanković, Sead Redžović i Jasmina Nikšić. 

 Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Numanović, reklamirao je povredu Poslovnika o radu Skupštine grada Novog 

Pazara. 

 Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Elvir 

Eminbegović, reklamirao je povredu Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu Poslovnika o radu Skupštine grada 

Novog Pazara. 

 Zamjenik predsjednika Skupštine grada je preuzeo predsedavanje sjednicom Skupštine 

grada. 

   Zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio raspravu i pozvao izvjestioce da 

odgovore na pitanja ako ih je bilo i daju završnu riječ. 

 Jedanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Kulturnog centra Novi Pazar, za 2020. godinu. 



Skupština grada je većinom glasova (23 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Kulturnog centra Novi Pazar, za 

2020. godinu. 

Dvanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Centra 

za socijalni rad Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Centra za socijalni rad Novi 

Pazar, za 2020. godinu. 

Trinaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Narodne 

biblioteke „Dositej Obradović“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Narodne biblioteke „Dositej 

Obradović“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Četrnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Regionalnog pozorišta Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Regionalnog pozorišta Novi 

Pazar, za 2020. godinu. 

Petnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Regionalnog centra za profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, za 2020. 

godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Regionalnog centra za 

profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Centra za 

decu i omladinu „Duga“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Centra za djecu i omladinu 

„Duga“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Sedamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Istorijskog arhiva „Ras“ Novi 

Pazar, za 2020. godinu. 

Osamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Muzeja „Ras“ Novi Pazar, za 2020. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Muzeja „Ras“ Novi Pazar, za 

2020. godinu. 



Devetnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Turističke organizacije Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Turističke organizacije Novi 

Pazar, za 2020. godinu. 

Dvadeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Regionalne turističke organizacije Sandžaka Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Regionalne turističke 

organizacije Sandžaka Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Dvadeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu 

Ustanove za sport Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Ustanove za sport Novi Pazar, 

za 2020. godinu. 

Dvadeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu JU 

Kancelarija za mlade Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu JU Kancelarija za mlade Novi 

Pazar, za 2020. godinu. 

Dvadeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaj o radu 

Doma zdravlja Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Doma zdravlja Novi Pazar, za 

2020. godinu. 

Dvadeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora 

JKP „Vodovod i kanalizacija“, Gradimira Nedeljkovića. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

navedenoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Fevziiji Muriću, članu 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara.  

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje 24. tačku dnevnog reda.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, 

Gradimira Nedeljkovića. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 25. i 26. 

odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjedavajućeg  je otvorio raspravu i 

pozvao izvjestioca Esada Mahmutovića, rukovodioca Odjeljenja za Skupštinske poslove, poslove 



Gradonačelnika i Gradskog vijeća, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog 

Pazara. 

  Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda je uzeo odbornik Admir 

Muratović. 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje 25. i 26. tačku dnevnog reda.  

Dvadeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za 

raspisivanje i sprovođenje konkursa za izbor direktora Regionalnog pozorišta Novi Pazar.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za raspisivanje i sprovođenje konkursa 

za izbor direktora Regionalnog pozorišta Novi Pazar.  

Dvadeset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za 

raspisivanje i sprovođenje konkursa za izbor direktora Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za raspisivanje i sprovođenje konkursa 

za izbor direktora Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda  27, 28, 29, 30. 

i 31. odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući  je otvorio raspravu i dao riječ 

izvjestiocu, Sadiku Ugljaninu, rukovodiocu Odjeljenja za društvene delatnosti, Gradske uprave 

za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio tačke 

27, 28, 29, 30. i 31. na pojedinačno glasanje.  

Dvadeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog  Rješenja o razrešenju i imenovanju 

člana školskog odbora OŠ „Bratstvo“, iz reda predstavnika roditelja. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ 

„Bratstvo“, iz reda predstavnika roditelja. 

Dvadeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana 

školskog odbora OŠ „Rastko Nemanjić“, Novi Pazar, iz reda predstavnika roditelja. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ 

„Rastko Nemanjić“, Novi Pazar, iz reda predstavnika roditelja. 

Dvadeset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju 

člana školskog odbora OŠ „Dositej Obradović“, iz reda predstavnika roditelja. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora OŠ 

„Dositej Obradović“, iz reda predstavnika roditelja. 

Trideseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana 

školskog odbora OŠ „Rifat Burdžović Tršo“, iz reda predstavnika roditelja. 



Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o školskog odbora OŠ „Rifat Burdžović Tršo“, iz reda 

predstavnika roditelja. 

Trideset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana 

školskog odbora ŠOMO „Stevan Mokranjac“, iz reda predstavnika roditelja. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora ŠOMO 

„Stevan Mokranjac“, iz reda predstavnika roditelja. 

Trideset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Filimonović 

Miroslavu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički 

udio grada Novog Pazara od 192/273 na kat. parceli br. 11320/1 KO Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjedavajućeg je otvorio raspravu i pozvao 

izvjestioca, Selmu Šaković, izvršioca u Odjeljenju za imovinsko-pravne poslove, Gradske uprave 

za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

  Učešće u raspravi je uzeo predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović. 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i  stavio na glasanje 32. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Filimonović Miroslavu iz Novog Pazara, uz 

naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 

192/273 na kat. parceli br. 11320/1 KO Novi Pazar. 

Trideset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju na korišćenje poslovnih 

prostorija Republičkom Zavodu za statistiku. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu i pozvao izvjestioca Selmu 

Šaković, izvršioca u Odjeljenju za imovinsko-pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i 

poverene poslove grada Novog Pazara. 

 Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i  

stavila na glasanje 33. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju na korišćenje poslovnih prostorija Republičkom 

Zavodu za statistiku. 

Trideset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja 

dijela objekta Sportske dvorane – male sale, sa pratećim prostorijama Grada Novog Pazara OŠ 

„Vuk Karadžić“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sjednici, predsjedavajući je otvorio raspravu i pozvao izvjestioca Selmu Šaković 

izvšioca u Odjeljenju za imovinsko-pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara. 



 Učešće u raspravi je uzeo zamjenik predsjednika odborničke grupe „Akademik Muamer 

Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Numanović i odbornici Jonuz Džanković, Mirzet 

Bektović i Ferid Bulić. 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i  stavio na glasanje 34. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja dela objekta Sportske dvorane – 

male sale, sa pratećim prostorijama Grada Novog Pazra OŠ „Vuk Karadžić“. 

Trideset peta tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja.  

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je konstatovao da su u skladu sa Poslovnikom o 

radu Skupštine, pristigla dva odbornička pitanja na koje je blagovremeno odgovoreno. 

Odbornik Jonuz Džanković je postavio pitanje koje ne ispunjava uslove propisane 

Poslovnikom o radu Skupštine grada Novog Pazara, za postavljanje odborničkih pitanja. 

Pošto je iscrpljen dnevni red, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio četvrtu 

sjednicu Skupštine grada Novog Pazara.  

 

Sjednica Skupštine grada Novog Pazara je završena u 19:08h.  

 

 

SKUPŠTINA GRADA NOVOG PAZARA 

 

 

SEKRETAR SKUPŠTINE GRADA                                                                PREDSJEDNICA 

   Ahmedin Binjoš, dipl. pravnik                                                                     Dr. Anela Šemsović 

 


